
Reactie ondernemers op Voorlopig Ontwerp Vinkenplein 

Overeenkomst de afspraak in het kernteam en na overleg met Peter Dapper heb ik de winkeliers-

ondernemers in de werkgroep om een reactie gevraagd op het VO Vinkenplein, met het voorbehoud 

van de oplossing van het parkeervraagstuk door de werkgroep parkeren. 

De reactie van de drie ondernemers afzonderlijk (telefonisch, per mail, mondeling; door mij 

opgetekend): 

Jacqueline Teunissen  

 Goed plan, prachtig. Zij staat er helemaal achter; ook met de laatste aanpassingen. Zij wil dat er 

nu doorgegaan wordt; geen stagnatie in de uitvoering. 

 Problemen die er te zijner tijd zijn dan oplossen. Driehoek inzetten voor de oplossing van het 

parkeervraagstuk. 

John Groen  

 Wil voor hij zich definitief uitspreekt de uitkomst van het overleg in de werkgroep 

parkeren afwachten. 

 Kan zich helemaal vinden in de inrichting van het Vinkenplein zoals in het VO 

opgenomen, maar heeft als direct betrokken ondernemer moeite met de verlegging van 

het fietspad naar ‘zijn kant’ van de Nachtegaallaan. Verkeerskundig begrijpt hij het wel. 

Omdat het geven en nemen is heeft hij daarom eerder in de werkgroep zich bij deze 

oplossing neergelegd.  

Erik van de Kerkhof 

 Heeft er moeite mee dat niet gekozen is voor de ‘autoloop’.  

Geen nadere reactie ontvangen.  

 

Jos Heuer 
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